
Aan: College van B&W van de gemeente Venlo
Van: Fractie EENLokaal
Betreft: Schriftelijke vragen ex. Artikel 44 reglement van orde
Venlo: 9 mei 2022
Onderwerp: Perikelen rondom afgelaste braderie

Geacht college

08 mei jl. zijn organisatie en ondernemers geconfronteerd met een afgelaste braderie 
waarvoor vergunning verleend was door de gemeente Venlo.

Ten grondslag aan dit besluit lag het aantal geparkeerde auto’s in de vergunde straten.
De organisatie heeft te kennen gegeven al het mogelijke gedaan te hebben om bewoners 
en omwonenden te informeren over dit ( jaarlijks terugkerend ) evenement.

De organisatie is in de vroege ochtend van het evenement geconfronteerd met een grote 
hoeveelheid geparkeerde auto’s in de straat en heeft daarop geacteerd en geïnformeerd bij 
de politie en de gemeente.

Helaas heeft dit niet tot de gewenste resultaten geleid en is het evenement in het kader van 
de veiligheid en bereikbaarheid van nooddiensten afgelast. Het gevolg is dat ondernemers 
die deel zouden nemen alsmede de organisator hierdoor gedupeerd zijn.

EENLokaal hecht waarde aan de goede communicatie tussen gemeente en organisatie en 
betreurt dat zowel bezoekers als ondernemers gedupeerd zijn en stelt daarom de volgende 
vragen.

Vraag 1: Is er vergunning verleend door de gemeente voor het organiseren van deze 
braderie?

Vraag 2: Klopt het dat er beperkingen zijn opgelegd aan de organisatie om uiting aan dit 
evenement te geven in de openbare ruimte zoals bekendmaking middels spandoeken of het 
plaatsen van borden met een tijdelijk parkeerverbod?
Zo, ja: Is dit algemeen evenementenbeleid of is dit van toepassing geweest op dit 
evenement en waarom?

Vraag 3: De organisatie geeft aan dat er ten tijde van constatering van de problematiek 
geen communicatie mogelijk was met een evenementen coördinator van de gemeente 
terwijl dit essentieel is voor politie om tot handelen over te gaan.
Kunt u hierop reflecteren?

Vraag 4: Bij EENLokaal is gemeld door derde dat de gemeente in eerste reactie de situatie 
beschouwt als een ondernemersrisico bij het organiseren van een evenement in 
dichtbevolkt gebied. 
Is dit een correcte weergave van feiten? Zo ja, is dat in de vergunning van het evenement 
opgenomen?

Vraag 5: Gaat u in gesprek met de organisatie van het evenement?

Vraag 6: Welke stappen onderneemt u om dergelijke situaties in de toekomst te 
voorkomen?
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